

# African Tide

sind zusammen mit Afrikanische Community Dortmund ACoD, Radio Nordpol, Black Community Foundation Dortmund und den Falken OV Dortmund Nord Veranstalter\*in der Filmvorführung "I am not your negro".

## **sind Unterstützer\*innen des Abschieberegimes:**

Sie betrieben zunächst alleine und später mit European Homecare das schlimmste Lager für Geflüchtete in Dortmund (die Brüggmannhallen).

## **sind Abzocker\*innen:**

Sie kassierten die Sozialleistungen von Geflüchteten, um Einrichtung für Geflüchtete zu kaufen. Die Ausgaben wurden nicht belegt.

## **verletzen Menschenrechte und stellen sich gegen antirassistisches Engagement:**

Sie drohten Menschen systematisch, um sie von der Teilnahme an antirassistischem Protest abzuhalten.

## **reproduzieren koloniale Strukturen in ihrer repressiven Arbeit:**

Als Betreiber\*in des Lagers für Geflüchtete spielten sie sich als Herren auf und vergaben privilegiert Aufseherposten. Diese sollten in Kolonialmanier andere Bewohner\*innen des Lagers kontrollieren.

## **haben sich nie von ihrem vergangenen Verhalten distanziert.**

## **können kein\*e Kooperationspartner\*innen für eine emanzipatorische und antirassistische Linke sein.**

Autonome Antifaschist\*innen & Antirassist\*innen



# African Tide

are together with Afrikanische Community Dortmund ACoD, Radio Nordpol, Black Community Foundation Dortmund and the Falken OV Dortmund Nord organizers of the film screening "I am not your negro".

## **are supporters of the deportation regime:**

At first they operated alone and later with European Homecare the worst camp for refugees in Dortmund (the Brügmannhallen).

## **are rip-off artists:**

They collected social benefits from refugees to buy equipment for refugees. The expenses were not documented.

## **violate human rights and stand up against anti-racist activity:**

They systematically threatened people to prevent them from participating in anti-racist protests.

## **reproduce colonial structures in their repressive work:**

As operators of the camp for refugees, they acted as masters and gave privileged supervisor positions These were supposed to control other inhabitants of the camp in a colonial manner.

## **never distanced themselves from their past behaviour.**

**cannot be cooperation partners for an emancipatory and anti-racist left.**

Autonomous antifascists & antiracists

